

Referat fra bestyrelsesmøde D. 10-8 2026 (hjemmesiden)

Tilstede: Niels O., Per, Gert, Anne og Heidi

Afbud: Tina og Else

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

- Referatet blev godkendt.
- Arbejdsopgaver blev gennemgået.

2. Gennemgang af protokollen

- Et medlem har spurgt til bevoksningen ved grøfterne mellem parcellerne. Medlemmerne skal selv vedligeholde grøften frem til midten.
- Vi sørger for, at grøfterne bliver ordnet til efteråret, når bladene er faldet af træerne.

3. Orientering om indkomsten og afsendt post

- Bestyrelsen modtager et stigende antal henvendelser om generende støj, som forekommer uden for vores regler. Dette er vi opmærksomme på.
- Kloakeringsprojektet har haft behov for at beskære nogle træer og anden beplantning, som går ud over skel, på Svanedammen og Bekkasinvangen.

4. Nyt fra FMS og Hovedbestyrelsen / dagsorden

- Intet nyt.

5. Referat fra diverse udvalg

Det Grønne Udvalg:

- Lammene er blevet fjernet, og der er sat endnu et moderfår ind, som kan gå og hygge sig.

6. Aktivitetshuset / aktiviteter

- Niels tjekker tanken inden den næstkommende udlejning.

7. Økonomisk oversigt

- Regnskabet er blevet gennemgået, og der var intet at bemærke.
- Regnskabet for sommerfesten er gjort op, og der er brugt/underskud på ca. 55.000 kr.
- Vi skal have kontakt til kommunen igen vedrørende rottebekæmpelsen, da udgiften fra 2027 skal lægges ud til medlemmerne via ejendomsskatten.

8. Indkomne forslag

- Bestyrelsen modtager et stigende antal henvendelser om generende støj, som forekommer uden for vores regler. Dette er vi opmærksomme på.
- Vi oplever, at kommunen er meget opmærksom på ikke-godkendt byggeri. Der skal foreligge en fuldmagt for at få en eventuel tilladelse til dette. Fuldmagten fås ved at kontakte lokalbestyrelsen med henblik på en besigtigelse og eventuel godkendelse.
- Vi har drøftet, hvordan vi bedre kan formidle information om diverse regler, tilladelser, campingvogne m.m., da vi har en fornemmelse og erfaring af, at ikke alle sætter sig ind i vores vedtægter, ordensregler og regler vedrørende kloakering.
- Vi har også drøftet muligheden for at lave en velkomstmappe med diverse oplysninger til nye medlemmer. Vi arbejder videre med idéen.

8a. Åbne indkomne forslag

- På grund af den desværre stigende hastighed i området har Per (PE) undersøgt pris og muligheder for etablering af fartdæmpere på de større veje i området. Der arbejdes videre med dette, da det desværre kan blive en nødvendighed.

9. Orientering/forslag vedrørende hjemmeside / bladet

- Vi arbejder stadig på hjemmesidens opsætning og indhold.
- Det næste og sidste blad i år skal udkomme sidst i september. Deadline er ca. den 15. september.

10. Eventuelt

- Gert vil kontakte selskabet, der står for den store flagstang/mast, for at få dem til at sætte en stander (vimpel) på masten.

11. Fastsættelse af næste møde og søndage

Næste møde:

Mandag den 14. september kl. 18.00

Søndage:

- Den 16. august: Lukket
- Den 23. august: Niels
- Den 30. august: Gert
- Den 6. september: Per
- Den 13. september: Heidi

12. Evaluering

- Godt møde.

Referent: Heidi Boddum